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Θεσσαλονίκη, 20/05/2020

Του: Απόστολου Αβδελά Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης

Προς: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ:    «Στήριξη εγχώριας διακίνησης ροδάκινων»

Κύριε Υπουργέ,

σύμφωνα  με  καταγγελίες  ροδακινοπαραγωγών  της  ευρύτερης  περιοχής  της  Κεντρικής
Μακεδονίας, παρατηρούνται, αυτήν την χρονική περίοδο, εισαγωγές μεγάλων ποσοτήτων
ροδάκινων από Ισπανία, με τιμές του τελικού προϊόντος, που φθάνει στον καταναλωτή,
ιδιαίτερα υψηλές. Σύντομα, όμως, ξεκινάει και η διάθεση του εγχώριου ροδάκινου στη
λιανική αγορά της χώρας, το οποίο είναι ποιοτικά ανώτερο και οικονομικότερο.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Σε ποιες ενέργειες προτίθεσθε να προβείτε, προκειμένου να ενισχύσετε την διακίνηση των
ροδάκινων εγχωρίου παραγωγής και τι μέτρα θα λάβετε για την ενίσχυση των τιμών τους
στη λιανική αγορά, με βάση τα πλαίσια των κανόνων της προσφοράς και της ζήτησης;

Ο ερωτών Βουλευτής

Απόστολος Αβδελάς
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